

TENDER ADDENDUM

**601 Meech Lake Rd, Chelsea, QC
Interior and Exterior Renovations**

NR134

September 14, 2018

Page 1 of 2

ADDENDUM No. 3

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. Do we have to provide the lighting fixtures that are specified in the general specification or are they provided by you?

A1. Refer to specifications.
Requirements vary.

Q2. Do we have to provide an alarm system?

A2. No

Q3. Do we have to supply and install a new 200amp electrical service.

A3. Refer to Note 3 on DRWG E-2

Q4. Do we have to install an overhead electrical line including poles and cables between the street and the house?

A4. No

Q5. Is it an underground electrical service or just overhead?

ADDENDA À LA SOUMISSION

**601 chemin du lac Meech, Chelsea, QC
Rénovations intérieures et extérieures**

NR134

Le 14 septembre 2018

Page 1 de 2

ADDENDA no. 3

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. Doit-on fournir les appareils d'éclairage qui sont spécifiés au devis général où ils sont fournis par vous?

R1. Référer au devis général. Les exigences varient.

Q2. Doit-on fournir le système d'alarme intrusion?

R2. Non.

Q3. Doit-on fournir et installer un service d'entrée électrique 200amp neuf?

R3. Référer a note 3 sur DRWG E-2

Q4. Doit-on fournir et installer une ligne électrique aérienne incluant les poteaux et câbles entre la rue et la maison?

R4. Non.

Q5. S'agit-il d'un service d'entrée électrique souterrain ou seulement aérien?

CONTRACT ADDENDUM

**601 Meech Lake Rd, Chelsea, QC
Interior and Exterior Renovations**

NR134

September 14, 2018

Page 2 of 2

ADDENDUM No. 3

A5. Overhead service.

Q6. The specified works for the wood floors are different on Specification page 4 and 6 of 21 versus the plan on page A-2. Could you tell us which one is the right one?

A6. Refer to what is in specifications.

Q7. We were informed that the ceramic tile specified are discontinued or doesn't correspond to the supplier

A7. Refer to question 14 from Addendum 2.

ADDENDA AU CONTRAT

**601 chemin du lac Meech, Chelsea, QC
Rénovations intérieures et extérieures**

NR134

Le 14 septembre 2018

Page 2 de 2

ADDENDA no. 3

R5. Service aérien.

Q6. Les travaux spécifiés pour les planchers de bois sont différents au Devis page 4 et 6 de 21 versus le plan page A-2. Pourriez-vous nous dire lequel est le bon?

R6. Référer au Devis.

Q7. Aussi, on nous a informé que les produits spécifiés en céramique sont discontinués ou ne corresponde pas au fournisseur.

R7. Référer à la question 14 dans addenda 2.

Nathalie Rheault
Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux